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den 3. februar 2025 

Valg af dirigent 
Formand Lars V. var fraværende, så i hans fravær åbnede Richardt GF og bød velkommen, og 
foreslog Johs. som dirigent og han blev ensstemmigt valgt. Preben N. blev valgt som referent.

Dirigenten kunne konstatere at GF var lovligt indkaldt jf. vedtægterne §5.


Beretning fra bestyrelsen 
Formand Lars V. tog ikke ordet i sit fravær, så Richardt sagde kort at vi havde mange sjove 
oplevelser m.m., og takkede for et godt år. Og hej hej fra den fraværende Lars V.

Der blev klappet.

Beretningen blev taget til efterretning med applaus.


Regnskab samt fastsættelse af kontingent 
Lars Jensen tog ordet, og aflagde regnskab.

Der var i året et lille overskud og fortsat en positiv kassebeholdning - godt gået, der blev klappet.

Det blev diskuteret om pensionister fortsat kun skulle betale 150,- pr. gang, da flere og flere af 
foreningens medlemmer nu er pensionister (jf. forslag fra bestyrelsen). De ledte til en snak om 
hvordan betalingerne skulle foregå, og man kom frem til et forslag om at man skal betale 200 10 
gange om året, uanset om man kommer eller ej. Er man passivt medlem i længere tid, kan man 
nøjes med at betale 100,-. Det blev ensstemigt vedtaget.

Applaus for det gode arbejde kasseren har udført.


Valg af bestyrelse, suppleanter, ansvarlig for indkøbshold samt festudvalg 
Formand er på valg i lige år - dermed var Lars V. ikke på valg.

Kasserer og bestyrelsesmedlem er på valg i ulige år - dermed var Lars J. og Johs. på valg. De 
blev genvalgt med applaus.

Suppleanterne Richardt og Preben C. var på valg, genopstillede og blev genvalgt i år med 
applaus.

Indkøbshold ligger allerede på hjemmesiden - styres fortsat Lars K.

Festudvalget Martin, Michael og Mathias havde haft tjansen i år. Martin og Mathias blev genvalg.


Forslag

Se indkaldelsen - yderligere et forslag var indkommet, nemlig at der vælges en ølmand der 
indkøber en termotaske, og sikrer 2 x 6-pack der er kolde hver gang.

Forslaget blev vedtaget, og Carsten Røssel tilbød sig og blev valgt med stor applus.


Evt. 
Intet under eventuelt.


Indstilling af nye medlemmer 
Der var en enkelt ledig plads, idet Michael var fratrådt. Lars Klein foreslog sin svigersøn Thomas, 
hvilket blev godkendt af forsamlingen.


Herefter afsluttede dirigenten GF og takkede for god ro og orden.



